

# Häagen-Dazs™ appreciation

[www.haagen-dazs.com](http://www.haagen-dazs.com)

## ★ Ice Cream Mooncake Highlight 雪糕月餅推介

### 心·繫月 HEARTFUL MOON

雪糕口味 | 抹茶、紅豆 (各2件)



企業客戶  
優先專享

### 法式明月 TWINKLE FRUITY

雪糕口味 | 芒果 (2件)、仲夏野莓、  
士多啤梨 (各1件)



### 法式華麗 TWINKLE NIGHT MIX

雪糕口味 | 朱古力、芒果 (各2件)、  
仲夏野莓、呔呢喺 (各1件)



### 法式復古 TWINKLE NIGHT

雪糕口味 | 朱古力 (2件)、仲夏野莓、  
呔呢喺 (各1件)





購買2盒或以上

每盒可贈獲  
單球雪糕券1張  
雪糕蛋糕優惠券1張



可贈「Thank You Gift」一套，包括：

單球雪糕券4張  
堂食雪糕鍋優惠券1張  
下午茶套餐優惠券1張  
雪糕蛋糕優惠券1張  
禮品9折優惠券1張

### 企業客戶獨家尊享 Corporate Clients Priority Offer

1. Häagen-Dazs™特別注入和風元素，創造出「心·繫月」禮盒。沿用京都宇治著名老店出產的上乘森半抹茶粉，濃郁的抹茶朱古力脆皮配搭甘醇香滑的抹茶雪糕，而牛奶朱古力脆皮則配上北海道紅豆雪糕，為一眾「日本迷」的必試之選。另有經典法式雪糕月餅系列，訂購 50 盒或以上可獲低至 62 折優惠，請即[按此](#)訂購。

2. 全球首度推出的 Häagen-Dazs™尊貴軟心朱古力，又一表現著 Häagen-Dazs™對品質及工藝高度的堅持；透過具創意又精緻的朱古力配搭，讓人更感受到不一樣的時刻。現凡購買任何雪糕月餅 1 盒，可用 8 折優惠價購買 Häagen-Dazs™全球首度推出的尊貴軟心朱古力禮盒 6 粒裝，並贈送\$30 外賣甜品現金券共 2 張。

如有任何查詢，可致電 2629-6175 或電郵至 [hkkw.corpsales@genmills.com](mailto:hkkw.corpsales@genmills.com)。

1. Häagen-Dazs™ specially presents the Heartful Moon Ice-Cream Mooncakes by adding the Japanese elements. With using the high quality matcha powder from Uji, Kyoto. The crispy matcha chocolate is matched with the sweet matcha ice cream, while the crispy milk chocolate is matched with the Azuki Beans ice cream. It would be the must-try items for the Japanese fans. The "Twinkle Series" are also available now. Upon purchase 50 boxes of Ice-cream Mooncake can enjoy over 38% off discount, [click here](#) to order now.

2. With the introduction of Häagen-Dazs™ first-ever Chocolat de luxe collection, creative yet sophisticated chocolate mixes are presented to give extraordinary sensations in life. Upon purchase of any ice cream mooncake, can enjoy 20% off discount for Bon Bon 6 pieces Gift Box, and get extra 2 pieces of complimentary \$30 Takeaway Creation coupons.

For any enquiry, please contact 2629-6175 or e-mail to [hkkw.corpsales@genmills.com](mailto:hkkw.corpsales@genmills.com).

## 訂購方法 1

前往網上商店 Go to Häagen-Dazs™ e-Shop: <https://eshop.haagendazs-gifting.hk/mooncake/>  
用指定企業賬戶登入即可享有優惠，更可額外獲贈「外賣雙球雪糕買一送一優惠券」。

Using corporate account to login can enjoy discount offer and get "Double Scoop Buy 1 Get 1 coupon".

企業賬戶登入名稱 (Login ID): **RO682853**

密碼 (Password): **hds3452**

## 訂購方法 2

[訂購表格下載](#) / [Download Order Form](#)



E-shop Exclusive Offer  
E-shop 獨家發售



## 友愛 LINE FRIENDS Friendship 雪糕月餅

LINE FRIENDS 主角今年與大家一起歡度中秋。「友愛 LINE FRIENDS Friendship」禮盒上除了有多位可愛的主角，更在每個月餅上印有立體的卡通人物，趣緻的造型包裹著四款不同獨特口味的雪糕，每一口都充滿驚喜，只限 e-shop 獨家發售，請即[按此](#)訂購。

## LINE FRIENDS Friendship Ice-cream Mooncake

Celebrate Mid-Autumn Festival with LINE FRIENDS! 「LINE FRIENDS Friendship」Ice-cream Mooncake contain with four characters and different flavour of ice cream. Every bite is full of surprise. Exclusive at e-shop only, [click here](#) to order now.



E-shop Exclusive Offer  
E-shop 限定禮遇



Häagen-Dazs™ e-shop 限定禮遇  
雙球雪糕買一送一優惠券

以企業賬戶登入 Häagen-Dazs™ e-shop 購買任何雪糕月餅，可額外獲贈「外賣雙球雪糕買一送一優惠券」乙張，請即[按此](#)訂購。

Häagen-Dazs™ e-shop exclusive offer Get an "Double Scoop Buy 1 Get 1 coupon"

Upon purchase of any ice-cream mooncake at e-shop by login at corporate account, it can enjoy "Double Scoop Buy 1 Get 1 coupon" for each transaction, [click here](#) to order now.



General Mills Hong Kong Ltd.

Tel: 2629-6175 Address: Level 21, Tower 1, Mega Box,  
Enterprice Square Five, 38 Wang Chiu Road, Kowloon

Email: [HKKWHaagenDazs.CorporateSales@genmills.com](mailto:HKKWHaagenDazs.CorporateSales@genmills.com)

\*Photos are for reference only. 圖片只供參考。

\*In case of any dispute and change, the decision of General Mills Hong Kong Ltd. shall be final. 如有任何爭或變更，General Mills Hong Kong Ltd. 保留最終決定權。

If you do not wish to receive further email messages from Haagen-Dazs TM, please reply this email or [click here](#). 如閣下不想再收到由 Haagen-Dazs TM 發出的電子郵件，請回覆此電郵或按[這裡](#)。